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Από το δημοσίευμα στο www.cretalive.gr  με τίτλο "Βροχή" οι άδειες αιολικών πάρκων

  

Ομάδες πολιτών ζητούν από τις δημοτικές και περιφερειακές αρχές να
παρουσιάσουν το σχέδιο για τις επενδύσεις παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας στο
νησί

      

  

Η «στοχοποίηση» των βουνών της Κρήτης από μεγάλες εταιρείες της Ελλάδας αλλά και
επενδυτών του εξωτερικού ως σημεία ιδανικά για να επενδύσουν στον κλάδο των
Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας, δηλαδή στην παραγωγή ηλεκτρικής ενέργειας και ο
μεγάλος αριθμός αδειών που έχει χορηγήσει η Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας (ΡΑΕ) για τη
δημιουργία αιολικών πάρκων και στους τέσσερεις νομούς, έχει προκαλέσει την έντονη
ανησυχία, προβληματισμό και αντιδράσεις σε ομάδες πολιτών οι οποίοι ενίσταται στον
τρόπο με τον οποίο επιχειρείται να αναπτυχθούν οι επενδύσεις αυτές στην Κρήτη, τον
οποίο θεωρούν ως καταστροφικό για το φυσικό πλούτο του νησιού και το περιβάλλον.
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Στις αντιδράσεις αυτές φαίνεται να προστίθενται και αντιδράσεις θεσμικών φορέων της
Κρήτης, όπως περιφερειακοί σύμβουλοι, ΤΕΕ, ΓΕΩΤΕ. Αν και όλοι οι παραπάνω δεν
φαίνεται να είναι κατηγορηματικά αντίθετοι με την ανάπτυξη της αιολικής ενέργειας, η
αντίθεση τους επικεντρώνεται στον άναρχο τρόπο που επιχειρείται να γίνει αυτή, χωρίς
κανένα σχέδιο, χωρίς όρους και προϋποθέσεις, γεγονός που παραπέμπει στον άναρχο
τρόπο που αναπτύχθηκε τις περασμένες δεκαετίες και ο κλάδος του τουρισμού στο νησί.

  

Το θέμα συζητήθηκε σε ημερίδα που πραγματοποιήθηκε τη Δευτέρα στο Ασήμι του δήμου
Γόρτυνος Ηρακλείου, με θέμα «Πράσινη Ανάπτυξη και το μέλλον της Κρήτης», με
πρωτοβουλία πολιτιστικών συλλόγων της περιοχής, όπου συμμετείχαν και σύλλογοι του
νομού Ρεθύμνου, ενώ πέραν της συμμετοχής αρκετού κόσμου, κυρίως νέων αγροτών και
κτηνοτρόφων, παρόντες ήταν τόσο η θεματική αντιπεριφερειάρχης στον τομέα Αγροτικής
Οικονομίας, Κτηνιατρικής, Αλιείας και Κοινωνικής Πολιτικής, Θεανώ Βρέντζου, όσο και ο
θεματικός αντιπεριφερειάρχης αρμόδιος για θέματα Ενέργειας και Βιομηχανίας Κώστας
Λαμπρινός, με τους οποίους έγινε διαβούλευση.

  

Οι διοργανωτές της ημερίδας καθώς και οι επιστήμονες-ομιλητές που είχαν προσκληθεί και
ενημέρωσαν για τα «οφέλη» αλλά και τις σημαντικές επιπτώσεις που πρόκειται να
επιφέρει στην Κρήτη η άμετρη εγκατάσταση των αιολικών πάρκων, έκαναν λόγο για εξέλιξη
που θα οδηγήσει στην απαξίωση των εκτάσεων γης με πιθανούς κινδύνους μιας διατροφικής
εξάρτησης από άλλες περιοχές, αλλά και για κίνδυνο ανατροπής της διατροφικής αλυσίδας
τόσο στην κτηνοτροφία και στη γεωργία.

  

Στη διάρκεια της πολύωρης διαβούλευσης δόθηκε έμφαση στην έννοια της βιωσιμότητας
από την ανάπτυξη της ενεργειακής εκμετάλλευσης και τονίστηκε ότι πρόκειται για μια
«ψευδαίσθηση» εφόσον τα οικονομικά, κοινωνικά και περιβαλλοντολογικά οφέλη των
επενδύσεων είναι ελάχιστα για την τοπική κοινωνία και δεν χαρακτηρίζονται από την
πράσινη ανάπτυξη και την αειφορία, όπως θέλουν να υποστηρίζουν αφ' ενός τα υπουργεία
Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης και αφ' ετέρου οι ίδιοι οι επενδυτές.

  

Στις προθέσεις των παραπάνω είναι η εκστρατεία αποτροπής μεγάλων επενδύσεων στον
τομέα της αιολικής ενέργειας στην Κρήτη μέσω ενημέρωσης της κοινής γνώμης του νησιού,
ενώ αποφάσισαν να ζητήσουν επίμονα τόσο από τις δημοτικές αρχές όλης Κρήτης όσο και
από τις περιφερειακές αρχές, να τοποθετηθούν απέναντι στις εξελίξεις που επιχειρούνται
σ' αυτήν την κατεύθυνση και να δώσουν απάντηση στο ερώτημα: Ποιο είναι το σχέδιο και
μέχρι πού επιτρέπεται η επένδυση σε ένα νησί σαν την Κρήτη με έντονα γεωγραφικά και
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μορφολογικά χαρακτηριστικά, σε περιοχές με σπάνια πανίδα και χλωρίδα.

  

Οι δυο αντιπεριφερειάρχες φαίνεται να συντάχθηκαν με την αγωνία των πολιτών για το
μέλλον της Κρήτης λόγω της επιχειρούμενης αιολικής ανάπτυξης και μάλιστα δεσμεύτηκαν
ότι θα στηρίξουν το αίτημα τους να μην γεμίσουν τα βουνά της Κρήτης ανεμογεννήτριες ενώ
ανέφεραν ότι αναμένεται η ολοκλήρωση σχετικής μελέτης από το Πολυτεχνείο, οπότε και
θα τεθεί το θέμα για συζήτηση στο Περιφερειακό Συμβούλιο.

  

http://www.cretalive.gr/new/52948/environment/Brochi_oi_adeies_aiolikon_parkon
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